
Ker se mnogi zanimajo, kaj je z »Brazdo«, ob
javljamo potek seje širšega odbora ZAKš, ki se 
je vršila dne 28. novembra v Celju. Najprej so se 
obravnavale društvene stvari. Stavljen je bil 
predlog, da dobi ZAKš dva delegirana delegata 
v Kmetijsko zbornico. Prečitana so bila poročila 
kmetijskih šol glede uradniškega položaja. Na

vzoči so z žalostjo ugotovili, da kmetijske stro

kovne šole v Sloveniji ne soglašajo med seboj v 
oceni predelanega gradiva in v primerjavi z niž

jimi razredi srednjih šol. Z zadoščenjem se je 
vzelo na znanje stališče šentjurske kmetijske 
šole, ki je v tem oziru dala najboljšo oceno. Skle

nilo se je, da gre deputacija k g. banu, da stvar 
glede uradniškega položaja razčisti ter da se da 
čimprej predlog ministrstvu. Stavljen je bil tudi 
predlog za tečaj za podružnične tajnike, pred

sednike in blagajnike, ki se bo vršil najbrž v Po

novičah, ter predlog za tečaj za občinske tajni

ke, ki ga naj priredi županska zveza. 
Sledila je seja konzorcija »Brazde«. Na glaso

vanje sta prišla dva predloga. Prvi predlog, ki

ga je stavil tov. Munda, je sledeči: Da se »Braz

da« združi z glasilom Kmečke zveze. Tov. Ovse

nik in Bantan ta predlog popravita v toliko, da 
novonastalo glasilo ne sme imeti naslov »Braz

da«, ker s tem, da mi ne damo tega naslova, 
imamo štiri leta pravico list ponovno izdajati. 
Novo glasilo ne sme biti glasilo Kmečke zveze,, 
ampak splošno stanovsko glasilo. Konzorcij, ki 
bi to glasilo izdajal, mora biti sestavljen iz čla

nov ZAKš in članov Kmečke zveze v razmerju 
1:1. — Drugi predlog mariborske podružnice se 
je glasil: Da »Brazda« še nadalje izhaja ter da 
se izboljša glede vsebine tudi s strokovnimi član

ki. Tiska se pa naj v tisti tiskarni, ki nam nudi 
najugodnejše pogoje. Nujne društvene stvari pa 
bi naj objavljali tedniki. — Ker so se nekateri 
udeleženci glasovanja vzdržali, jih je glasovalo 
samo sedem. Od teh štirje za predlog mariborske 
podružnice, a trije za predlog tov. Munde. Zma

gal je kljub manjšini prvi predlog, ker je imel 
tov. Munda s seboj pooblastila za glasovanje. To 
je do neke mere nepravilno, ker se ni prej javilo, 
da so glasovnice veljavne, če bo odbor Kmečke 
zveze naš predlog sprejel, bomo pač imeli skup* 
no glasilo; če pa ne, bomo morali z vsemi silami 
podpreti našo »Brazdo«. Ako pa skupno glasilo 
ne bo odgovarjalo, bomo »Brazdo« izdajali na

prej. S tem tako rekoč nismo ničesar izgubili. —i 
Tajništvo podružnice ZAKš v Mariboru. 

Vestnih IMS. 


